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הצעה  ) הקצאת חדר סיעות עפ"י חוק :  2020 בפברוארועצה הצעה לסדר היום לישיבת המ

 (יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27לסדר לפי סעיף 

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

 ג על העירייה להקצות חדר סיעות ייעודי לשימוש חברי המועצה. 125עפ"י פקודת העיריות סעיף  .1
 

 בקומה שנייה.  משרדבעיריית רמת השרון שימש בקדנציות הקודמות כחדר סיעות  .2
 

החל מכינון הקואליציה ניתנו חדרים בבניין העירייה לסגנים בשכר ולחבר המועצה צחי שריב   .3
 )תמונה מצורפת( שכיהן כמשנה לראש העיר והתפטר בחודש ספטמבר האחרון מתפקידו זה.  

 
  אפליה החדר ניתן בהתאם להסכם קואליציוני, המהווה הפרה של חוות דעת משפטית שאוסרת   .4

 .בהקצאות
 

לחדר זה. בנוסף   והתכוון יועמ"ש העירייה טען בתשובתו לממונה על המחוז שחדר סיעות הוקצה  .5
 בעוד מספר חודשים. רק הוחלט על ידי מנכ"לית העירייה להקצות חדר סיעות נוסף 

 
חוז פנתה לראש העיר בפנייה ישירה שלאור בהירות החוק ואי קיומו ייפעל  הממונה על המ .6

 ליישמו מיידית. ראש העיר מתחמק מלבצע את הוראותיה. 
 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן

 
 המשרד שבקומה השנייה יוגדר כחדר סיעות עפ"י חוק לשימוש כל חבר מועצה שיירצה בזאת.  . א

שריב יוסר ובמקומו ייכתב "חדר סיעות". מפתח לחדר יינתן לכל חבר מועצה  השלט עם שמו של  . ב

 שיבקש זאת. תיאום השימוש בחדר ייעשה בין חברי המועצה לבין עצמם. 

 יתאפשר לשנות החלטה זו.  –אם וכאשר יהיה זמין לחברי המועצה חדר סיעות נוסף אחר   . ג

 בכבוד רב,

 חבר מועצת העיר ,  ירון גדות 

 התעוררות סיעת 


